
Městská 
část 

Z Á P I S 

Z 22. jednání komise Rady městské části Praha 6 „Zdravá Šestka" dne 4.10. 2021 

Termín a místo konání: 

dne 4. 10. 2021, ÚMČ Praha 6, Čs. armády 23, od 17.00 do 18.30 hodin 

Přítomni: 
Barbora Hrůzová, Bc. Taťána Klíčová, Vladimír Hlávka, Ing. Richard Limburský, MUDr. Iveta Borská, 
Helena Krausová, MUDr. Antonín Nechvátal, PaeDr. Petr Hubáček, Mgr. Matouš Korbel, Mgr. Lucie 
Kubičová (zapisovatelka komise) 

Omluveni: 

Mgr. Marie Dvorná 

Později příchozí/dříve odchozí: 

Nepřítomni: 

Martin Douša, Pavel Hedl, Marek Wiesner 

Hosté: 

MUDr. Marián Hošek (radní pro sociální a zdravotní oblast) 

Program: 

1. Schválení zápisu z minulého jednání komise 

2. Schválení programu jednání komise 

3. Administrativní záležitosti, úpravy termínů jednání komise 

4. Měsíc Zdravé Šestky - diskuze nad navrhovanými změnami 

5. Drop in - otázka budoucí spolupráce 

6. Podpora psychického zdraví dětí a mladistvých (pokračování z minulého jednání) 

7. Různé - report z výjezdu protidrogových koordinátorů, první setkání ŠMP 



Předsedkyně přivítala členy komise a přešla k prvnímu bodu jednání. 

1. Schválení zápisu z minulého jednání komise 

Zápis zjednání komise byl rozeslán všem členům, avšak v provizorní podobě. Byly zde patrné 
komplikace v zasílání a schvalování zápisu, kterým bychom díky 2. bodu programu chtěli předejít. 
Členové měli drobné připomínky k zápisu, zapisovatelka komise chybu již opravila. 

Hlasování o schválení zápisu z minulého jednání komise: 
+9 - 0 - 0 (pro - proti - zdržel se) 
Závěr: Zápis byl schválen 9 hlasy všech přítomných členů komise. 

2. Schválení programu jednání komise 

Protidrogová koordinátorka (PK) všem členům komise předem zaslala program jednání. 

Hlasování o schválení programu jednání komise 
Hlasování: +9-0 - 0 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: Program jednání byl schválen 9 hlasy všech přítomných členů komise. 

3. Administrativní záležitosti, úpravy termínů jednání komise 

Proběhla diskuze o tom, do kdy a jakým způsobem má být členům komise doručen zápis. Komise se 
shodla na tom, že PK všem členům komise co nejdříve po daném jednání komise zašle zápis a 
současně ho dá do systému Lotus a do Webového informačního systému městské části Praha 6. 

Byl zde vysloven návrh, že by na jednání komise mohl být znovu přizván pan Pivoňka, jelikož je 
cenným zdrojem informací z oblasti bezpečnosti. Komise se shodla na tom, že pan Pivoňka bude 
zván. 

Co se termínů týče, bylo zjištěno, že termín 15. 11. 2021, který byl původně v plánu, je nevyhovující, 
jelikož ve stejný den probíhá zároveň jednání Zastupitelstva MČ Praha 6. Byl vybrán jiný termín a to o 
týden později - 22. 11. 2021. Proběhlo rovněž hlasování o novém termínu, jelikož bylo zjevné, že ne 
všem členům komise se termín hodí. 

Hlasování o schválení nového termínu jednání komise 
Hlasování: +7-0 - 2 (pro - proti - zdržel se) 

Závěr: Program jednání byl schválen 7 hlasy všech přítomných členů komise. 

Závěr: Komise se na daném postupu shodla a bere ho na vědomí. 

4. Měsíc Zdravé Šestky - diskuze nad navrhovanými změnami 

Členové komise měli od posledního jednání čas na to, aby se zamysleli nad navrhovanými změnami. 
Probírali jsme jednotlivé aspekty změn dané akce: 

• Změna doby konání akce z podzimu na měsíc červen 

Padly zde námitky, že červen není příliš vhodný, jelikož některé děti odjíždějí již v půlce června na 
prázdniny. Tato námitka byla vyvrácena tím, že se nejedná o většinu dětí, které budou někam 
odjíždět, že se asi nikdy nezavděčíme všem a žádný termín nebude zcela ideální. 

Naopak termín se zdá být vhodným, jelikož děti, které mají uzavřené známky, mají poté ve škole 
volnější režim, který lze využít například na návštěvy různých volnočasových aktivit i v rámci školy. 
Nebo naopak zástupci volnočasových aktivit mohou docházet do škol za dětmi. 



Jelikož se jedná o období před prázdninami, může na akci probíhat i nabídka letních příměstských 
táborů a letních táborů. 

Závěr: Komise vyjádřila souhlas se změnou termínu akce na červen s tím, že akce bude zahájena na 
Den dětí. K tomuto aspektu změny se příště již není nutné vracet. 

• Změna webových stránek akce 

Webové stránky jsou v současné době zastaralé, a jak se ukázalo v uživatelské praxi, i značně 
nefunkční. 

Závěr: Oslovíme naše PR a náš IT tým, aby nám s proměnou webu pomohl, až to bude aktuální. 

• Změna názvu akce 

Proběhla velmi živá diskuze o změnu názvu akce. Byl zde vysloven záměr určitým způsobem současný 
název zanechat především v souvislosti s programem Zdravá Šestka. Zazněly zde tyto nové návrhy: 

Měsíc zdravé hravé šestky 

Měsíc hravé šestky 

Šestka zdravá hravá 

Závěr: Název by měl být atraktivní zejména pro děti a jejich rodiče. PK vytvoří online google 
dokument, kam do doby dalšího jednání, členové komise budou moct zapisovat své návrhy a na 
příštím jednání se k tématu opět vrátíme. Oslovíme PR z oddělení komunikace, aby se změnou názvu 
pomohli. Ideální by bylo, abychom do příštího jednání komise měli k dispozici jejich postřehy, návrhy 
a námitky. 

• Produkční akce 
Nebyl zde vysloven záměr o změně produkčního akce. PK má s paní Frýdeckou v letošním pořádání 
akce dobrou zkušenost. Paní Frýdecká je změnám nakloněná a sama s návrhem transformace akce 
přišla. Souhlasí s konáním akce v červnu a má volno, tudíž je schopná produkci zajistit i při změně 
termínu. 
Závěr: Až bude transformace akce hotová, paní Frýdecká bude přizvána na jednání komise. 

5. Drop in - otázka budoucí spolupráce 
Probírali jsme, jak zefektivnit služby poskytované Drop in a jak si lze ověřit jejich plnění. Padly zde 
nápady, že budeme chodit s nimi do terénu apod. Probírali jsme také finanční stránku, že by došlo 
k jinému finančnímu ohodnocení, například formou bonusů, pokud bude ÚMČ ve spolupráci 
spokojen. Členům komise byla zaslána poslední průběžná zpráva o činnosti terénního programu na 
Praze 6 za období duben - červen. 
Závěr: Na příští jednání komise se musíme věnovat dotačnímu řízení. Vedoucí terénního programu 
Drop in pan Kocián spolu s terénní pracovnicí paní Lan Nguyenovou, která má oblast Prahy 6 na 
starosti, bude proto pozván až na další listopadové jednání komise (22. 11. 2021). Tím i získáme čas 
na příštím jednání si ujasnit, co vše a jakým způsobem s nimi budeme chtít jednat. 



6. Podpora psychického zdraví dětí a mladistvých (pokračování z minulého jednání) 
Na minulém setkaní proběhla diskuze o psychickém zdraví dětí, které úzce souvisí s prací školního 
metodika prevence. PK otevřela téma problematiky školních metodiků prevence, zejména jejich 
nedostatku času na práci, kterou mají vykonávat a jejich nedostatečné ohodnocení za ni. 
Závěr: Téma bude probráno i s paní radní Kubíkovou, prozatím se však řešení této věci odkládá 
vzhledem k aktuálnějším tématům (viz výše) a nadcházejícímu dotačnímu řízení. Téma bude 
navráceno do jednání ihned, jak to bude možné (pravděpodobně na začátku roku 2022). 

7. Různé - report z výjezdu protidrogových koordinátorů, první setkání ŠMP 
PK podávala zprávu o výjezdu protidrogových koordinátorů, který proběhl v září. Zejména o nové 
službě, kterou v rámci výjezdu navštívila. Služba je ojedinělá v rámci adiktologických služeb v ČR. 
Jedná se o nové kontaktní centrum pro uživatele alkoholu v Brně. O situaci s metodiky bylo 
referováno v předchozím bodě. 

Zapsala: Mgr. Lucie Kubičová, zapisovatelka komise, dne 6. 10. 2021 

Ověřila: Barbora Hrůzová, předsedkyně komise 


